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Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny zwrócił uwagę na sposób promowania nieruchomości miejskich, przeznaczonych na 

sprzedaż. Stwierdził, że sprawa promocji przy sprzedaży nieruchomości jest kwestią 

podstawową; uznał za oczywiste, że wszystkim zależy na realizowaniu dochodów, jednak 

informacja o nieruchomościach na sprzedaż jest trudno dostępna. 

Radny zwrócił się do Prezydenta Miasta, aby spróbował poszukać na stronie internetowej 

Słupska informacji o przetargach, a jak już znajdzie, to aby zobaczył, w jakiej formie są 

prezentowane. Stwierdził, że każde biuro nieruchomości, które zajmuje się sprzedażą czy 

pośrednictwem sprzedaży, bardzo dokładnie opisuje ofertę: są zdjęcia nieruchomości, są 

zdjęcia map ewidencyjnych, jest bezpośredni kontakt do osoby, która zna nieruchomość i 

może dużo o niej powiedzieć, a w przypadku Urzędu Miejskiego jest to tylko opis, że dnia 

tego i tego jest przetarg, działka numer 235/10 i wszystko, nawet nie ma numeru telefonu do 

wydziału, który się tym bezpośrednio zajmuje. 

Radny uważa, że jest to na tyle poważna sprawa – planowany jest budżet i planowane są 

dochody – że informacja o sprzedaży powinna być w odpowiedni sposób chociaż na stronie 

internetowej wyeksponowana, a opis przetargu świadczył o tym, że chcemy tę nieruchomość 

sprzedać i osiągać dochody.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/33.html



